
A közelgő karácsony alkalmából 
szeretettel köszöntöm Szigetbecse 
minden kedves lakóját és újságunk 

minden kedves olvasóját! Ismét vége felé 
közeledik egy esztendő, elérkezett az ad-
venti időszak. Advent a karácsonyra való 
lelki felkészülés, a várakozás, a reménység 
ideje. Községünk is ünneplőbe öltözött, ka-
rácsonyi fények csillognak az utcán, ez a 
hangulat talán nemcsak Szigetbecsét, de 
bennünket is megváltoztat. Karácsony kö-
zeledtével jobban vágyunk a csendre és a 
nyugalomra, megbékélünk embertársaink-
kal és önmagunkkal. Ne gondoljunk a hét-
köznapok harcaira, zajaira, csendesedjünk 
el legalább erre a kis időszakra és gondol-
junk mindazokra, akik legközelebb állnak 

hozzánk: családunkra, szeretteinkre. Az 
ünnep meghittségét, harmóniáját elsősor-
ban magunknak kell kialakítani: békes-
séget, nyugalmat teremtve a családban és a 
nagyobb közösségekben egyaránt. … és ne 
felejtsük el, az igazi ajándék nem a fa alatt 
fog várni bennünket, maga az érzés, az 
apró pillanatok öröme az, amit magunkkal 
vihetünk a következő évekre is! 
 
Kedves Szigetbecseiek!  

Engedjék meg, hogy az év végéhez kö-
zeledve köszönetet mondjak mindazoknak, 
akik egész évben segítették településünk 
fejlődését és az önkormányzat munkáját. 
Nagyon köszönöm a fáradhatatlan munká-
ját a Képviselőknek, az önkormányzat és a 

közös önkormányzati hivatal minden dolgo-
zójának! Köszönöm a civil szervezeteknek, 
a helyi vállalkozóknak és természetesen a 
falu lakosságának a különböző rendezvé-
nyeinken, társadalmi munkában nyújtott 
segítségét, aktív részvételét!  

A Képviselő-testület és a magam nevé-
ben kívánok Önöknek szeretteik körében 
eltöltendő, áldott, békés szeretetteljes Ka-
rácsonyt, egészséget hozó, békés, boldog 
Újesztendőt! Kívánom, hogy az elkövet-
kező esztendőben is az összefogás, az 
együtt gondolkodás, az egymás iránti tisz-
telet jellemezze hétköznapjaikat!  

 
Sósné Michélisz Edina  

polgármester

Karácsonyi köszöntő
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2023/11/15 
SZIGETBECSE KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
 
SAJTÓKÖZLEMÉNY 
 
SZIGETBECSE KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
BÖLCSŐDE BERUHÁZÁSA 
 
Szigetbecse Község Önkormányzata sikeres pályázatot 
nyújtott be a „VEKOP-6.1.1-21 Bölcsődei férőhelyek ki-
alakítása, bővítése” című felhívásra. A projekt a Széche-
nyi 2020 program keretében valósult meg. 
 
 Az önkormányzat a 103,00 millió forint vissza nem térí-
tendő európai uniós támogatás segítségével, új 8 férő-
helyes bölcsődét épített. 
 
Projekt azonosítószáma: VEKOP-6.1.1-21-2021-00029 
 
A projekt célja új 1 csoportos 66,9 nm hasznos alapterületű 
és 20,3 nm teraszú mini bölcsőde építése volt. A fejlesztés 
eredményeképpen 8 új bölcsődei férőhely jött létre Sziget-
becsén, mellyel az Önkormányzat hozzájárul a családok élet-
minőségének javításához és a szülők munkavállalási 
esélyeinek növeléséhez. A fejlesztés a bölcsődei ellátási for-

mához való hozzáférést segíti elő, ezáltal hozzájárulva a kis-
gyermeket nevelők munkavállalásának támogatásához, a 
családok segítéséhez. Bővül a foglalkoztatás, a nők mun-
kába állása és szülés utáni munkafelvétele könnyebbé válik.  
 
A beruházás befejezése 2023.11.15. 
 
További információ kérhető:  
Sósné Michélisz Edina 
polgármester 
polgarmester@szigetbecse.hu

Mini-Bölcsőde Szigetbecsén Foglalkoztató terem a 
régi óvoda épületébenNéhány szóban tájékoztatom a böl-

csőde építésével-nyitásával kapcso-
latban a tisztelt Lakosságot. A 

Mini-bölcsőde épülete kész van, a helységek 
berendezése is megtörtént, a projekt lezárult, 
de ez nem jeleneti azt, hogy már fogadhatjuk 
a kisgyermekeket. A következő lépések van-
nak még hátra, melyek időbeni teljesülését 
nem tudjuk befolyásolni: a használatbavételi 
engedély kiadása folyamatban van, kérel-
münket benyújtottuk az építési hatóság-
nak, ők is és az érintett szakhatóságok 
(Katasztrófavédelem, Népegészségügy, Élel-
miszerlánc biztonság) is megtartották a hely-
színi szemléjüket. A bölcsőde szakértő és a 
rehabilitációs szakmérnök is kiállították a 
megfelelőségi igazolásaikat. Valószínű, hogy 
ebben az évben, az évvégéig a használatbavé-
teli engedélyt megkapjuk. Az épület fűtése 

elektromos kazánnal történik, az új napelemek 
hálózatra csatlakozását a jelenlegi szabályo-
zások nem engedik, bízunk benne, hogy ez a 
korlátozás 2024-től megszűnik és ismét lehet-
séges lesz a csatlakozási igény benyújtása. 
Reméljük, hogy a 2024. év elején be tudjuk 
nyújtani a műkődési engedély kérelmün-
ket a Kormányhivatalhoz, ez az engedélye-
zési eljárás több hónapot is igénybe vehet 
– ez a tapasztalat –, de ehhez előbb meg 
kell kapnunk a használatbavételi enge-
délyt. Mi igyekszünk mindent időben telje-
síteni, az engedély kiadásához szükséges 
dokumentumokat előkészíteni, és mindent 
megtenni az intézmény mielőbbi megnyitá-
sáért. Addig is a Ráckeve városával kötött 
szerződés biztosítja 5 fő szigetbecsei gyer-
mek részére a bölcsődei férőhelyet. 

Sósné Michélisz Edina  polgármester

A Petőfi utcában a korábbi óvo -
daépület kívülről már régebben 
megújult pályázati segítséggel. 

2023-ban Szigetbecse Község Önkormány-
zata saját erőforrásból az épület belsejében 
felújította a vizesblokkot és a kisebbik ter-
met, melybe beépített konyhaszekrényt vá-
sárolt.  

A Szigetbecse Községért Közalapítvány 
vállalta, hogy segíti a szakkörök működését 
egyéb berendezési tárgyak (pl. asztalok, 
székek) megvásárlásával. E terem így alkal-
massá válik a Petőfi Sándor Közösségi 
Színtér és Könyvtár szakköri foglalkozása-
inak megtartására.
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Már Szigetbecsén is működnek térfigyelő kamerák

A képviselő-testület az elmúlt idő-
szak tapasztalatai alapján 2023. jú-
niusában ajánlatot kért a település 

belső és nyaraló övezetét védő rendszer lé-
tesítésére. A beérkezett ajánlatokból a tes-
tület a Kevenet csoport ajánlatát fogadta el. 
Első beruházási ütemben elkészült a tele-
pülés bevezető útjainak kamerás védelme, 
ennek keretében rendszám felismerő ka-
mera került a Makádi út északi és déli vé-
gére, a Lórévi út végére és a Réti utca 
végre a Duna partra vezető út gát előtti fel-
járóhoz. Ezen kívül az Akácfa utcában ke-
rült telepítésre egy további kamera. A 
beruházás 2023. szeptember elején indult 
és a műszaki átadásra 2023. október 30-án 
került sor. 

A kamerák felvételei 30 napig kerülnek 
megőrzésre. A rendszer felhasználója jelen-
leg a rendőrség, mely az élő és rögzített ké-
peket, a rögzített rendszámokat az ez idő 
alatt elkészülő Ráckeve Térségi Térfigyelő 
Központból közvetlenül is eléri. A telepített 
kamerák intelligens kamerák, melyek ké-
pesek az elhaladó járművek azonosítására, 
illetve forgalom vagy személy számlá-
lásra, ezzel is támogatva az önkormányzat 
munkáját. A megépült rendszer úgy lett ki-
alakítva, hogy bővíthető legyen. A bővíté-
sekről a 2024-es költségvetés elfogadása 
után dönt a képviselő testület. 

Szigetbecse Község Önkormányzata, 
csatlakozott a „Ráckeve Térségi Térfi-
gyelő Központ kialakítása” c. projekthez. 

2023. november 27-én a Ráckevei 
Rendőrkapitányságon átadásra került a Rác-
keve Térségi Térfigyelő Központ. Az ün-
nepségen részt vettek Bóna Zoltán, Pánczél 
Károly országgyűlési képviselők, a kivite-
lező Kevenet-Térfigyelő Észak Kft., a Ke-
venet Cégcsoport tagja és a központ 
létesítését támogató önkormányzatok pol-
gármesterei (ahol a település rendelkezik 
valamilyen közterületi kamera rendszerrel, 
népszerű nevén térfigyelő rendszerrel): 

Apaj (19 kamera), Áporka (11), Dömsöd 
(49), Kiskunlacháza (13), Lórév (6), Rác-
keve (63), Szigetbecse (5), Szigetcsép (13). 
A rendszerrel a Csepel-sziget két belépési 
pontja is lefedett lesz: a ráckevei Árpád-híd 
és a lórévi kompátkelő. Fontos, hogy nem 
megfigyelő központ épült ki, ahol folyama-
tosan rendőr ül, viszont, ha egy nyomozó dol-
gozik egy ügyön, akkor a rendőrség épületén 
belül hozzáfér a környező települések teljes 
gépjármű forgalmának adatbázisához. 

Szigetbecse Község Önkormányzata és 
a Pest Vármegyei Rendőr-főkapitányság 
együttműködési megállapodás keretein belül 
határozták meg a közterületi térfigyelő ka-
merarendszer működtetésével kapcsolatos 
együttműködési feladatokat. Az Önkormány-
zat által kiépített térfigyelő kamerarendszer 
rendőrségi végpontja a Ráckevei Rendőrka-
pitányság épületében, a másik végpontja Szi-
getbecse Önkormányzata épületében került 
kialakításra. Cél: a települések közbiztonsá-
gának növelése a Rendőrségi végpont létre-
hozásával és a Rendőrség részére hozzáférés 
biztosításával, a település közterületi rendje, 
közbiztonsága, a szabálysértések és bűncse-
lekmények megelőzése és felderítése érdeké-
ben együttműködés kialakítása.  

1. az igénylő és a vele egy háztartásban élő 
valamennyi személynek a kérelem be-
nyújtását megelőző havi jövedelméről 
szóló igazolást. 

2. a jogosultsági feltételeket igazoló egyéb 
iratokat. 

a) aktív korúak ellátására, 
b) időskorúak járadékára, 
c) lakhatáshoz kapcsolódó települési támo-

gatásra - tekintet nélkül annak természet-
beni vagy pénzbeli formában történő 
nyújtására - jogosult, 

d) gyermekét egyedül nevelő szülő vagy 
gyám. 

e) halmozottan hátrányos helyzetű gyer-
meket nevel.

Támogatásra jogosult továbbá az a kérel-
mező, aki: 
a) egyedül élő, illetve gyermekét – kiskorú 

vagy nappali tagozaton tanulmányokat 
folytató – egyedül nevelő – feltéve, hogy 
a háztartásban az egy főre jutó havi jöve-
delem nem haladja meg a mindenkori 
öregségi nyugdíj legkisebb összegének 
500%-át, 

b) két vagy több együtt élő esetén a család-
ban az egy főre jutó havi jövedelem nem 
haladja meg a mindenkori öregségi nyug-
díj legkisebb összegének 400%-át. 

A nyújtható támogatás mértékét a kedvezően 
elbírált kérelmek száma határozza meg, amely 
nem lehet több háztartásonként 5 m3-nél. 
A kérelmek elbírálása a benyújtási határidőt 

követő 5 munkanapon belül történik a ren-
delkezésre álló tűzifa mennyiségének ere-
jéig. Egy ingatlanban azonos bejelentett 
lakcímmel rendelkező vagy életvitelszerűen 
egy háztartásban élő személyek által benyúj-
tott kérelmek közül a támogatás csak egy jo-
gosultnak állapítható meg. A kérelmező a 
kérelemben köteles arról nyilatkozni, hogy 
az általa lakott ingatlanban rendelkezésre áll 
olyan műszaki megoldás, amely alkalmas fa-
tüzelésre, akár úgy, hogy a fatüzelést a gáz-
fűtés kiegészítésére 
Kérelem benyújtásához nyomtatványt az ön-
kormányzati hivatalban lehet átvenni, illetve 
a www.szigetbecse.hu weboldalról letölteni. 

Beadási határidő: 2024. január 22.

Szigetbecse Község Önkormányzata tájékoztatja a tisztelt lakosságot, hogy ismét lehetőség van 

szociális tűzifát igényelni. 
Csatolandó dokumentumok és jogosultak köre
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Járdafelújítás a Fazekas Mihály utcában

Idősek Napja Szigetbecsén

2023. novemberében új járda kiépítésével 
szépült meg a Fazekas Mihály utca végén 

lévő járdaszakasz Lumei Sándorné önkor-
mányzati képviselő indítványa alapján az ut-
cabeliek és az arra közlekedők nagy örömére. 
A régóta várt járda betonozása igazodik az 
utca elején lévő járdaszakasz kivitelezéséhez, 
ami szintén betonozással készült el. 

Szigetbecse Község Önkormányzata sze-
retettel várta a község nyugdíjas lako-

sait az október 12-én megrendezett Idősek 
napjára. Az estet Sósné Michélisz Edina 
polgármester nyitotta meg, a műsort Csoba 
Attiláné vezette. Ribizli bohóc énekes-
zenés műsorát a szentendrei Hamvas Béla 
Pest Megyei Könyvtárnak köszönhettük, 
melyet a Könyvtárellátási Szolgáltató 
Rendszer keretein belül igényelhettük meg. 
Csodás táncukkal a Dömsödi Dezső Lajos 
Alapfokú Művészeti Iskola tanulói kápráz-
tattak el bennünket. Köszönjük szépen a 
közreműködők, szervezők és a szereplők 
segítségét és a jó zenét Méri Jenőnek és Pil-
czinger Zsoltnak!
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Malenkij robot, avagy a XX. századi rabszolgasors 
„Emlékezni kell, emlékezni kötelességünk.”

Október 23.

2023. okt. 20-án ünnepi megemlékezés 
volt a Szigetbecsei Általános Iskolában. 

A műsort a 6. osztály adta elő. Az előadást 
Bak Gáborné tanította be. A zenei kíséret-
ben Pilczinger Zsolt működött közre.

Az információ hatalom… az elhall-
gatott információ még annál is na-

gyobb. Kevés agyonhallgatottabb korszaka 
van történelmünknek, mint a 2. világhábo-
rút követő, - „malenkij robot” néven elhíre-

sült – megtorlás, jóvátétel 5 éve volt. A 
Vörös Hadsereg 1944. december 22-én ki-
adott 0060 számú parancsára gyűjtötték 
össze és vitték el a német származású férfi-
akat 17-től 45 éves korig és nőket 18-tól 30 
éves korig. Szigetbecsén 110 embernek kel-
lett e parancs alapján munkára jelentkeznie 
1944. december 28-án. 

A Szigetbecsei Német Nemzetiségi Ön-
kormányzat Képviselő-testülete 2016-ban 
úgy döntött, hogy maradandó emlékművet 
állíttat e borzalmakat átélt embereknek, 
akiktől legszebb fiatal éveiket vették el. 
Már akkor felmerült, hogy a malenkij robo-
tosok neveit is fel kellene írni az emlék-
műre, de akkor se ötletünk, se pénzünk nem 
volt rá. Az idén végre sikerült megvalósítani 
e rég dédelgetett álmunkat. A kivitelezési 
munkára az emlékmű elkészítőjét Winhardt 
Ferenc kőfaragómestert kértük fel. Az ő öt-
letét és munkáját láthatjuk az emlékművön. 

2023. november 5-én ünnepi misére, 
megemlékezésre és a „Malenkij robot” em-
lékműre felhelyezett névtábla megáldására 

gyűltünk össze vasárnap reggel a szigetbe-
csei római katolikus templomban. Ez a 
dátum a hazatérésük évfordulója. A szent-
mise előtt Dr. Kallós Péter plébános, püs-
pöki biztos szentelte fel a 112 nevet 
felsoroló névtáblát. A mise után Lerner 
Mária, a Szigetbecsei Német Nemzetiségi 
Önkormányzat elnöke mondott ünnepi be-
szédet, melynek végén egy szigetbecsei 
gyűjtésből származó, erről a korszakról 
szóló énekes hangfelvételt hallgattunk meg. 
Míg szólt az ének, Lerner Mária, Pilczin-
gerné Major Hajnalka, Czár János a Sziget-
becsei Német Nemzetiségi Önkormányzat 
nevében, Sósné Michélisz Edina, Csoba At-
tiláné Szigetbecse Község Önkormányzata 
nevében és Riedl Béla, Bonhardt Mihály a 
Szigetbecsei Egyházközség nevében he-
lyezték el a megemlékezés koszorúit. 

„Nem tudod meg nem történtté tenni 
a múltat, arra viszont kifejezetten képes 
vagy, hogy ne ismételd meg.” 

 
Lerner Mári

Márton nap 2023
Az eső miatt a hagyományos Márton-

napi közös felvonulás sajnos, elma-
radt november 10-én. Az ünnepi fotók a Tó-
parti Óvodában és a Szigetbecsei Általános 

Iskolában készültek, ahol épületen belül 
emlékeztek meg Szent Mártonról.
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Tájékoztatás 2023. szeptember, október és november  
hónapban meghozott önkormányzati döntésekről

Szigetbecse Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a 2023. szeptember 19-
én rendkívüli, október 3-án rendes, október 
26-án rendes és zárt, október 30-án rendkí-
vüli és november 27-én megtartott rendes és 
zárt testületi üléseken az alábbi döntéseket 
hozta:  
 

2023. szeptember 19-én rendkívüli 
Szigetbecse Község Önkormányzatának Kép-
viselő-testülete csatlakozott a hátrányos szo-
ciális helyzetű felsőoktatási hallgatók, 
illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő 
fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hun-
garica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztön-
díjrendszer 2024. évi pályázati fordulójához.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete úgy határozott, hogy ka-
rácsonyi támogatásként 400 db Penny aján-
dékkártyát rendel 5.000 Ft/db összegért 
összesen: 2.000.000, - Ft értékben az öreg-
ségi nyugdíjasok, kisgyerekes (18 év alatti) 
családok és rászorulók részére a 2023. évi 
szociális keret terhére. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete elfogadta a Közbeszer-
zési tervmódosításokkal egységes szerke-
zetbe foglalt változatát. 
 

2023. október 3-án rendes 
A képviselő-testület úgy határozott, hogy a 
háziorvosi munkakör/feladatkör betöltésére 
ismételten álláspályázatot tesz közzé folya-
matos rövid határidővel (30 naponként) tör-
ténő megjelentetéssel, míg a pályázatra 
érdemi pályázati anyag érkezik, mivel az 
előző pályázati kiírás határideje eredmény-
telenül telt el.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete a település hóeltakarítására vo-
natkozóan a Kevei Trans -Kevei János e.v. 
árajánlatát fogadja el 25.000, -Ft + ÁFA óra-
díjért a 2023. költségvetés terhére.  

* * * 
A képviselő-testület úgy határozott, hogy a 
közbiztonság javítása érdekében támogatja a 
Ráckevei térségi térfigyelő központ kialakí-
tását a Ráckevei Rendőrkapitányságon. A 
képviselő-testület felhatalmazza a polgár-
mestert, hogy a vállalkozói szerződést alá-
írja a kivitelező és üzemeltető Kevenet 
Térfigyelő-Észak Kft-vel a térfigyelő helyi-
ség kialakításáért felmerülő egyszeri bruttó 
200.000, -Ft vállalkozói díj összegét a 2023. 

évi költségvetés tartalékkerete terhére, és a 
rendszer üzemeltetése során felmerülő évi 
bruttó 200.000, - Ft összeget a 2024. évi költ-
ségvetés terhére finanszírozza. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete megismerte a 1275 projektszá-
mon a PESTTERV Kft által elkészített 
Szigetbecse Község településszerkezeti 
terve, helyi építési szabályzata és szabályo-
zási terve módosítása, valamint településfej-
lesztési koncepciója IV. fázis: végső 
szakmai véleményezési dokumentációját, 
és az erre a dokumentációra a Pest Várme-
gyei Kormányhivatal Állami Főépítésze által 
adott PE/AF00102-12/2023 ügyiratszámú 
levélben foglaltakat, és felkérte a PEST-
TERV Kft.-t a terveknek a tervek végső 
szakmai véleményezési dokumentációjával 
kiegészített, korrigált változatának mielőbbi 
összeállítására, mellyel a munka egyeztetése 
tovább folytatható. Továbbá a képviselő-tes-
tület felkérte a jegyzőt, hogy a partnerségi 
egyeztetés haladéktalan elkezdéséről intéz-
kedjen.  
 

2023. október 26. rendes 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete a megismételt partnerségi 
egyeztetést lezárta, és az érkezett 1 db észre-
vételt elfogadta, mellyel kiegészített Telepü-
lésfejlesztési koncepció megküldésével 
felkérte a tervező PESTTERV Kft. a munka 
folytatására.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy határozott, hogy a TOP-
PLUSZ 1.2.1.-21 projekt keretében az „Új 
kerékpárút létesítése Szigetbecsén” tárgyú 
közbeszerzési eljárást megindítja. Továbbá 
a képviselő-testület a megbízott közbeszer-
zési szakértő által összeállított dokumentum 
kiegészítését kérte a becsült érték, azaz a pro-
jektre elnyert nettó építési összeg feltünteté-
sével.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete módosította a település 2/2023. 
(II.28.) évi költségvetési rendeletét. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete megalkotta a 2023. évi szociá-
lis célú tüzelőanyag juttatás szabályairól 
szóló 11/2023. (X.30.) rendeletét. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete a TOP-PLUSZ 1.1.3-21 pro-

jekt keretében az „Evezős pihenő kialakítása 
Szigetbecsén” tárgyú turisztikai projekt kap-
csán beérkezett tervezői árajánlatok közül a 
legkedvezőbb Kátai Péter e.v. árajánlatát fo-
gadta el br.: 3.900.000, -Ft összegért.  

* * * 
A képviselő-testület a TOP-PLUSZ 1.1.3-21 
projekt keretében az „Evezős pihenő kiala-
kítása Szigetbecsén” tárgyú turisztikai pro-
jekt kapcsán beérkezett árajánlatok közül a 
közbeszerzési eljárás lefolytatására a legked-
vezőbb árajánlatot adó KPG Consulting Kft. 
br.: 1.397.000, - Ft árajánlatát fogadta el. 

* * * 
A képviselő-testület a TOP-PLUSZ 1.1.3-21 
projekt keretében az „Evezős pihenő kiala-
kítása Szigetbecsén” tárgyú turisztikai pro-
jekt kapcsán beérkezett árajánlatok közül az 
éghajlatváltozási rezilienci vizságlat elkészí-
tésére a legkedvezőbb árajánlatot adó Projekt 
Expert Kft. br.: 889.000, - Ft árajánlatát fo-
gadta el. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete támogatta a Robert Capa Fo-
tográfiai Központ szerződés hosszabbítási 
kérelmét, és úgy határozott, hogy további 3 
évre kölcsönad az André Kertész hagyaték-
ból 119 db fotót évi 3.000.000, - Ft + ÁFA 
összegért.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete határozott, hogy a Szi-
getbecse 17. hrsz.-ú önkormányzati területen 
parkolóhelyek kialakításával összefüggésben 
felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
szükséges intézkedéseket tegye meg, a terep-
rendezési munkálatokra vonatkozó árajánla-
tokat kérje be, és a szükséges engedélyeket 
szerezze be.  

* * * 
A képviselő-testület úgy döntött, hogy a 
2024. évi felújítására szánt összegből a fel-
újítás várható befejezéséig, legfeljebb 2024. 
április 15.-ig 15.000.000, -Ft összeg kerüljön 
havi lekötéssel befektetésre az OTP Banknál.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy határozott, hogy a Fazekas 
M. u.-ban 126 méter járdaszakasz javítási 
munkálataira beérkezett árajánlatok közül a 
legkedvezőbbet az ALGÉP BAU Kft br.: 
2.426.945, - Ft ajánlatát fogadja el. 

* * * 
A képviselő-testület úgy döntött, hogy a Szi-
getbecse, Zöldfa u. 7. szám alatti ingatlan 
2024.12.15.-ig 23.000.000, - Ft összegért 
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kívánja értékesíteni, és amennyiben vételi 
ajánlat érkezik a pályázatot felfüggeszti és 3 
napon belül rendkívüli ülésen dönt az aján-
latról. 
 

2023. október 26. zárt  
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy határozott, hogy a 2023. 
évi bérmaradvány kerüljön év végi jutalom-
ként kifizetésre az óvodai (13 fő), a polgár-
mester és az önkormányzati dolgozók (8 fő) 
és a hivatali dolgozók részére (11 fő). 
 

2023. október 30. rendkívüli 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy döntött, hogy a Szigetbe-
cse 1101/14 hrsz.-ú önkormányzati építési 
telket a beérkezett vételi ajánlat szerint Ócsai 
Péter Márk és Ócsai Csenge Bogárka részére 
értékesíti br.: 8.500.000, - Ft vételárért.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete megalkotta a 12/2023.(XI.7) 
önkormányzati rendeletét az egyes önkor-
mányzati rendeletek deregulációs célú hatá-
lyon kívül helyezéséről. 

* * * 
A képviselő-testület hozzájárult ahhoz, hogy 
a község területére telepített térfigyelő kame-
rák adatkezelői feladatait a közterület fel-
ügyelő hiányában a jegyző gyakorolja. 

* * * 
A képviselő-testület úgy döntött, hogy a 
Szigetbecse 510/5 hrsz.-ra (Kereszt u.) te-
lepített Z-Box csomag automatát 4 osz-
loposra bővíti.  
 

2023. november 27. rendes 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete módosított a község Település-
fejlesztési koncepcióját. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete módosította a község Telepü-
lésfejlesztési tervét.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete módosította a község Helyi 
Építési Szabályzatáról szóló 7/2016. (XI.2.) 
számú önkormányzati rendeletét. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete megismerte a Szigetszentmik-
lósi Tankerületi Központ 2024/2025. tanév 
felvételi körzethatárok tervezetét, és a 
Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöké-
vel egyeztetve, az abban foglaltakkal egye-
tértett.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete elfogadta a Ráckevei kistérség 
által a szúnyoggyérítési feladattal megbízott 

Szigetszentmiklósi Polgármesteri Hivatal 
2023. évre vonatkozó elszámolást és beszá-
molót, továbbá a 2024. évi szúnyoggyérítési 
célfeladatra 1.500.000, - Ft-ot tervez be a 
2024. évi költségvetés terhére.  

* * * 
A képviselő-testület úgy határozott, hogy pá-
lyázatot nyújt be az Európai Unió által kiírt 
TOP-PLUSZ 6.1.4.-23 kódszámú „Aktív tu-
rizmusfejlesztés megvalósítása” pályázaton 
a Szigetbecsei Dunapart fejlesztése céljából. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy határozott, hogy pályázatot 
nyújt be a Magyar Falu Program keretében 
kiírt MFP/ÖTIFB/2024/ÖTIK kódszámú 
„Önkormányzati tulajdonú ingatlanok fej-
lesztése” tárgykörben a Szigetbecse, Petőfi 
S. u. 9. szám alatti ingatlanon Foglakoztató-
ház kialakítása céljából. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete a településen lévő 4 db busz-
megálló felújítására beérkezett árajánlatok 
közül a legkedvezőbb árajánlatot adó 
ALGÉP BAU Kft. br. 10.406.380, - Ft ár-
ajánlatát fogadta el. 

 * * * 
A képviselő-testület úgy döntött, hogy a 
Ráckeve Város Szakorvosi Rendelőintézet 
laboratóriumot 962.405, - Ft összeggel tá-
mogatja a 2023. évi költségvetés terhére, 
ugyanakkor a Szigetszentmiklósi Rendelő-
intézet dr. Bakonya Mária Emlékalapítvány 
kérelmét az ottani dolgozók jutalmazásra el-
utasította. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy döntött, hogy az adók mér-
tékét a 2024. évre nem emeli meg, 
ugyanakkor a településen lévő üres, haszná-
laton kívüli lakások építményadójának mér-
tékét 500,- Ft/m2/év-ről 800,- Ft/m2/év 
összegre módosította, továbbá a Dunaparton 
lévő önkormányzati telek bérleti díját és a 
bérlő általi megvásárlás esetén a vételár ösz-
szegét 50%-kal megemelte. 

* * * 
A képviselő-testület úgy határozott, hogy az 
önkormányzat udvarában az esővíz elvezetés 
és parkoló kialakítására beérkezett árajánla-
tok közül a legkedvezőbb árajánlatot adó 
ALGÉP BAU Kft. br. 2.017.903, - Ft ösz-
szegű árajánlatát fogadta el. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy döntött, hogy a Szigetbe-
cse, Petőfi S. u. 32. számú önkormányzati 
épület tűzfal szigetelésére beérkezett áraján-
latok közül a legkedvezőbb árajánlatot adó 
ALFES Bt. br.: 786.765, - Ft összegű áraján-
latát fogadta el. 

Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete megszavazta a Helyi Választási 
Bizottság tagjait és póttagjait a 2024. június 
9-én esedékes helyi önkormányzati képvise-
lők és polgármesterek általános választására. 

* * * 
A képviselő-testület elfogadta a belső el-
lenőr által összeállított 2024. évi ellenőrzési 
tervet és 2024-2027. évre vonatkozó straté-
giai tervet.  

* * * 
A képviselő-testület úgy határozott, hogy a 
háziorvosi munkakör/feladatkör betöltésére 
ismételten álláspályázatot tesz közzé, mivel 
az előző pályázati kiírás határideje ered-
ménytelenül telt el.  

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete hozzájárult a jelenlegi meg-
bízott dr. Tomsits Tulipán r. őrnagy asszony 
Ráckevei Rendőrkapitányság vezetővé tör-
ténő kinevezéséhez. 

* * * 
A képviselő-testület támogatta a jelenlegi 
szolgálati lakás bérlőjének kérelmét, és úgy 
határozott, hogy részére további 1 évre a 
szolgálati lakást biztosítja. 

* * * 
A képviselő-testület úgy határozott, hogy 
közművelődési szakember és az óvodatitkár 
munkaszerződését meghosszabbítja, és ezen 
munkavállalókat a 2024. évtől határozatlan 
időre foglalkoztatja.  

* * * 
A képviselő-testület felhatalmazta a polgár-
mestert, hogy a településen telepítendő 
ATM automata ügyben tárgyaljon az OTP 
Bankkal. 

* * * 
2023. november 27. zárt 

Szigetbecse Község Önkormányzat Kép -
viselő-testülete támogatta a 4 db fiatal ha -
tár időben benyújtott Bursa Hungarica 
Ösztöndíjpályázat kérelmét, és részükre fejen-
ként 8.000, - Ft /hó önkormányzati támogatást 
szavazott meg a 2024. évi költségvetés terhére. 

* * * 
Szigetbecse Község Önkormányzat Képvi-
selő-testülete úgy határozott, hogy a Zöldfa 
utca 7. alatti ingatlant a kérelmező részére 
nem adja bérbe, mert az ingatlanban nincs 
áram, nincs gáz és az épület jelen állapotában 
lakhatatlan. 

* * * 
A fentiekből is jól látszik, hogy a képviselő-
testület és a hivatal dolgozói folyamatosan 
azon munkálkodnak, hogy településünk fej-
lődjön, szépüljön.  

 Csománé dr. Dreska Hajnalka  
 aljegyző   

 Szigetbecsei Közös Önkormányzati  
Hivatal 
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Képviselő sarok 

Beszélgetés Mayer Julianna független képviselővel

Mayer Julianna szigetbecsei születésű 
lakos, ide járt általános iskolába is. 2019 
óta tagja Szigetbecse Község Önkormány-
zata Képviselő-testületének, mint külső bi-
zottsági tag. 2023 nyara óta, mint 
képviselő vesz részt a testület munkájában. 
Jelszava: „Szeretem ezt a falut, sokat kap-
tam tőle és a lakosaitól. Szeretném ezt 
most visszaadni, hogy tevékenyen a lakos-
ság érdekeit figyelembe véve még többet 
tehessek.” 

 
Indultál a 2019-es választáson, ahol 

még nem lettél képviselő, hanem külső bi-
zottsági tag tisztséget töltöttél be. Idén 
nyáron, az egyik képviselő, Glöckl Roland 
lemondása után léptél a helyére. Milyen 
céllal indultál a választáson?  

 
A célom az volt, hogy a falu fejlődését 

szem előtt tartva, minél jobb hely legyen ez 
a kis közösség. Még a vendéglátó iparban 
dolgozva láttam, mennyire lecsökkent az 
emberek mozgástere, mennyire „beszűkül-
tek”. Szerettem volna színesíteni a falu 
életét. Szigetbecse a környék egyik legren-
dezettebb települése, maradjon is az! Jó do-
lognak tartom a különböző szakköröket, a 
programokat. Fontosnak tartottam akkor és 
most is fontos, hogy a 14-25 éves korosz-
tálynak saját programjai legyenek. Nincs 
lehetőség a számukra. Kellene egy vezető, 
aki összefogja őket. Sokszor csak telefo-
non, interneten keresztül érintkeznek, 
pedig fontos lenne számukra a személyes 
találkozó. Terveim között szerepel, hogy 
ebben a feladatban részt vegyek, s ehhez 
segítő fiatalokat, partnereket keressek.  

Hogy értékeled, az elmúlt 4 évben, ho-
gyan sikerült eleget tenned a képviselő-tes-
tületben betöltött feladataidnak? Külső 
tagként milyen feladatokat vállaltál?  

 
Egy külső bizottsági tag feladata, hogy 

minden munkában ugyanúgy részt vegyen, 
mint a képviselők. A pénzügyi bizottság 
tagjaként átfogó rendszert kap az ember az 
által, hogy a pénzügyi jelentéseket átnéz-
zük, megbeszéljük. Nagyon ritkán hiá-
nyoztam külső tagként a testületi és a 
bizottsági ülésekről. A nagy megmozdulá-
sokon ott voltam, ott vagyok (pl. szemét-
szedés, idősek napi rendezvények, falunap, 
advent).  

 
Néhány hónapja már képviselő vagy. 

Miben változott a munkád?  
 
Bátrabban fogalmazom meg a javasla-

taimat teljes jogú tagként. Legutóbb ötle-
tem a Miklós-napi bál, amivel szeretném 
a szigetbecsei közösségi életet felpezs-
díteni, kikapcsolódási lehetőséget bizto-
sítani. Nem szeretném összehasonlítani a 
már meglévő báli alkalmakkal, plusz le-
hetőségként tekintek rá. A környéken na-
gyon kevés a hasonló rendezvény. 
Amikor „minden is” be van zárva, nekünk 
(a képviselő-testületnek, az önkormány-
zatnak) kell segítenünk a nyitásban. Ami-
vel a lakosság konkrétan megkeresett, az 
a kárt okozó, sajnos, egyre inkább szapo-
rodó rágcsálók kérdése. A legutóbbi köz-
meghallgatáson is az én javaslatomra 
került be a napirendi pontok közé. Ezt a 
kérdést saját portán belül nem lehet egye-
dül megoldani. Szakember véleménye 
szerint a leghatékonyabb megoldás, ha a 
szomszédok összefognak és közösen egy-
szerre helyezik ki a mérgeket. Vannak a 
lakosság által jelzett területek, telkek, 
ahova az önkormányzat nem tud, nincs 
joga bejutni, nem tudja ellenőrizni a 
méreg lerakását. A megelőzés lenne a leg-
fontosabb: a haszonállatok takarmányá-
nak, a gabonának az elzárása, a száraz 
tápok, kutyatáp, macskatáp zárt hordó-
ban, dobozban való tárolása és az udvarok 
rendben tartása. A patkány jelenlétének fő 
problémája, hogy emberre is veszélyes 
betegségeket hordoz.  

 
Mennyire jutott el a köztudatba, hogy 

már képviselőként dolgozol Szigetbecséért? 

Képviselőként hogyan viszonyul Hozzád a 
lakosság?  

 
Többször állítanak meg, kérdéseket 

tesznek fel a testületi munkával kapcsolat-
ban. A testületi ülések nagyrészt nyilváno-
sak, a lakosság is részt vehet rajtuk. Ez, 
sajnos, nem működik, nem jön a lakosság, 
nem érdeklődik. Fontos részt venni a köz-
ügyekben! A közmeghallgatásokon is azt ta-
pasztalom, hogy kevés a megjelent lakosok 
száma a lakosság teljes létszámához és a 
közösségi médiában pozitív vagy negatív 
véleményt formálókhoz viszonyítva. Vál-
lalják fel véleményünket, tegyék hivata-
lossá, segítsék ezáltal a testület munkáját! 
Jó dolog, hogy tudunk vitatkozni, van véle-
mény, de vannak hivatalos fórumok, ahol 
ezt meg lehet tenni. Engem otthon is meg 
lehet keresni. De ha gond van pl. vala-
melyik szolgáltatóval, nem a facebook-ra 
kell beírni, hanem fel kell venni a telefont 
és hivatalos helyen, a megfelelő fórumon, a 
szolgáltatónak kell bejelenteni a problémát 
(áram, víz, internet…)! Vannak helyzetek, 
amikor nem az önkormányzat a „hibás”.  

 
Idézek korábbi terveidből: „Több hely-

béli rendezvény, kerékpárút a strandhoz, 
telkek kialakítása, a fiatalok letelepedésé-
nek segítése és a Réti utca és Fazekas Mi-
hály utca közötti dzsungel felszámolása és 
közösségi térré alakítása. Sok mellékutca 
járdáinak rendbetétele.” Ezekből melyek-
hez tudtál hozzájárulni munkáddal? Ké-
szülőben a kerékpárút, az új telkek 
némelyikén már építkezés folyik.  

 
A mellékutcai járdák közül elkészült 

pl. a Petőfi utcai és a Duna sor végi térkö-
vezés, s most legutóbb a Fazekas Mihály 
utcai. Ez azért lett betonból, mert a járda 
egy része korábban már így készült el.  

 
A mostani önkormányzati ciklusban a 

testületnek melyik eredményét tartod a leg-
sikeresebbnek?  

 
A bölcsődét és az új telkek kialakítását. 

A bölcsőde felépítésével, működtetésével 
az itt építkező visszaköltöző és beköltöző 
fiatalokat segítjük.  

 
Még van egy év a következő választásig. 

Milyen terveid vannak a képviselői munká-
ban?  
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Célom a közösségi élet és a közösségi 
élet terének növelése a fiatalok számára, 
ahol tudnak találkozni, barátkozni. Szük-
séges a minőségi időtöltés, a közösségi ér-
tékek megbecsülése! Fontos számomra a 
további fejlődés érdekében a fejlesztések, 
beruházások folytatása - akár pályázatok 
segítségével. 

 
Élelmiszer-kereskedelmi és Vendéglá-

tóipari Szakmunkásképzőbe jártál, később 
érettségiztél, sőt belevágtál egy főiskolába 
is. Sokfelé, sokféle munkát végeztél. Ezek-
ből mit tanultál, mit tudsz hasznosítani a 
Szigetbecséért végzett munkád során?  

 
Ami készségként kifejlődött, az az em-

berekkel való kapcsolati tőkém, ami a 
munkámban és különböző élethelyzetek-
ben nagy segítségemre van. Sokféle terü-
leten, sokféle tapasztalatot szereztem, ami 
növelte a helyzetfelismerő és problémame-
goldó képességemet.  

 
Jelenleg nagyon „nehéz” helyen dol-

gozol. Tagja vagy két alapítvány kuratóri-
umának, melyek fontos ügyek érdekében 
született. Kérlek, ismertesd a kedves Olva-
sókkal ezeket!  

 
A Majosházai Hospice Ház intéz-

ményvezetőjeként a munkám is sok erőt 
és odafigyelést igényel. Feladataim szer-
teágazóak, mivel kis létszámú intézmény 
vagyunk egyszerre több munkakörben is 
helyt kell állni: gazdasági, humán, pénz-

ügy, koordináció, működési. Kapcsolat-
ban vagyok az intézményfenntartóval, a 
kórházakkal, ahonnan a betegek érkez-
nek. Sok napi „apró” feladat van, ami el-
viszi a napot, váratlan helyzetek, amiket 
meg kell oldani, Pályázatokat is írok, el 
is számolok velük. Nálam él otthon a ház 
terápiás macskája, én gondozom, taní-
tom. Hetente beviszem a házba, ahol a 
betegek között mozog – nagy örömet 
okozva nekik. Beszélgetek a betegekkel, 
hogy vannak megelégedve a hellyel, az 
étkezéssel, a tisztasággal, a nővérekkel. 
Igyekszünk kiküszöbölni a hibákat. A 
Szigetbecse Községért Közalapítvány 
azért alakult, hogy az önkormányzat 
munkáját segítse feladatai ellátásában. 
Sokfelé tudunk pályázni a község fejlő-
dése érdekében. Egy korábbi kurátori tag 
javasolta személyemet az új kuratóri-
umba, a felkérés polgármester asszonytól 
érkezett – mint mindenki máshoz. Fon-
tos, hogy gyermekeink, unokáink, sőt 
dédunokáink is élhető, jó közösséget 
kapjanak, ezért vállaltam a felkérést. Ter-
mészetesen a most itt élők lehetőségeit is 
szeretném bővíteni. Jelenleg pályázunk a 
Magyar Falu Program keretein belül és a 
Pro Filii Alapítványnál. Tagja vagyok a 
Méltóságért Alapítvány kuratóriumának 
is. A hospice ház dolgozójaként kaptam 
a felkérést. Az alapítvány célja az em-
berek érzékenyítése és az életvégi felada-
tokra való felkészítés. Tudjunk abban 
segíteni, hogy a beteg az utolsó pillanatig 
méltóságteljesen tudjon élni, és minőségi 

időt tudjon a családjával tölteni – súlyos 
betegsége ellenére is. Sokan dolgoznak 
ebben a szakmában, sok az önkéntes is, 
de kevés a célirányos felkészítés. Tanító 
és támogató rendszer kiépítése a cél. 
Képzéseinket akkreditáltatjuk is.  

 
Hogyan tudod összeegyeztetni a mun-

kahelyi és a közösségért végzett feladatai-
dat a családi életeddel, unokáiddal, két 
fiaddal és az édesanyáddal töltött idővel?  

 
Nem egyszerű a logisztikája. Anyukám 

velem él egy háztartásban, igen esendő, s 
ez felülírja az aktuális feladataimat. A csa-
lád az első, az együtt töltött minőségi idő. 
A munkámat tekintve fontos az emberek 
segítése, nehéz feladatot vállaltam, de itt 
megtaláltam az utamat és önmagamat a 
munkában. S mert itt rendben vagyok, 
tudok másfelé is nyitni, be tudom osztani 
az időmet, hogy a közösségre is jusson. 
Soh’se kapunk többet és nagyobb terhet, 
mint amennyit elbírunk, és erősebbek le-
szünk is általa. Szigetbecse fontos az élet-
emben, mert egy jó, szeretetre méltó 
közösség.  

 
Tervezed, hogy indulsz a következő vá-

lasztáson?  
 
Igen.  
 
Sok sikert kívánunk az elkövetkezendő 

időszakra!  
D.Á. 

Képviselő sarok 

Beszélgetés Bodor Attila független képviselővel
Bodor Attila 2019 óta tagja Szigetbecse 

Község Önkormányzata Képviselő-testüle-
tének, mint külső bizottsági tag. 2023 nyara 
óta, mint képviselő vesz részt a testület mun-
kájában. Jelszava: „Minden tudásommal 
önzetlenül szándékozom segíteni Szigetbe-
cse előrehaladását és fejlődését az itt élő la-
kosok érdekeit szem előtt tartva.” 

 
Szüleid Ráckevén élnek. Feleséged szi-

getbecsei származású. Milyen változásokat 
tapasztalsz községünkben az elmúlt 10 év 
során, amióta családoddal itt élsz Szigetbe-
csén?  

 
Az elmúlt tíz évben pozitív irányban 

fejlődött Szigetbecse. Különösen az utóbbi 

4 évben tapasztalom a fejlődést. Nemcsak 
azért, mert falugondnokként itt dolgozom, 
hanem a község lakosaként is így érzéke-
lem a változást. Úgy látom, hogy mostaná-
ban többen vesznek részt a közösségi 
megmozdulásokon és több a program. Kö-
zelről megtapasztalva a testület munkáját, 
kiemelem, hogy sok a nyertes pályázat. 
Úgy gondolom, hogy Szigetbecse, mint 
község, sokkal jobban fejlődött, mint vá-
rosként Ráckeve. Édesapám Ráckevén 2 
cikluson át volt képviselő, így míg Rácke-
vén éltem, sokat segítettem, mint önkéntes. 
A ráckevei májusfaállítás is az én ötletem 
volt. Szigetbecsén is vannak jó ismerő-
seim, már itt is fel tudnánk állítani önkén-
tes segítőkkel egy májfát a falu közepén. 
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Ennek a szép hagyománynak az életben 
tartása is szerepel még a jövőbeni terveim 
között.  

 
Miért indultál a 2019-es választáson?  
Mivel Ráckevén is aktív tagja voltam a 

közösségnek, láttam a közösségi munkát és 
részt is vettem benne, a családom is sokat 
tett a közösségért, mint említettem édes-
apám képviselő volt, édesanyám pedig ma 
is aktív külső pénzügyi bizottsági tag, gon-
doltam, én is kipróbálom magam a képvi-
selői munkában.  

 
Akkor még nem lettél képviselő, hanem 

külső bizottsági tag tisztséget töltöttél be. 
Idén nyáron dr. Csernyi Zsuzsanna képvi-
selő lemondása miatt soroltál előre. Hogy 
értékeled, az elmúlt 4 évben, miként sikerült 
eleget tenned a képviselő-testületben betöl-
tött feladataidnak? Külső tagként miben 
tudtál hozzájárulni a község fejlődéséhez?  

 
Külső bizottsági tagként látva a képvi-

selő-testület munkáját, úgy gondolom, ami-
ből lehetett, kivettem a részem: az üléseken 
részt vettem, véleményt nyilvánítottam, a 
bizottsági üléseken éltem a szavazati jo-
gommal. Részt vettem a testületi üléseken, 
de ott csak a képviselő testület tagjai sza-
vazhatnak. Az én esetemben, falugondnok-
ként nehéz szétválasztani, milyen 
eseményeken, milyen minőségemben vet-
tem részt: a munkakörömből adódólag vagy 
önkéntesként. Az utóbbi években jobban 
megismertem a falu területét, a házak elhe-
lyezkedését és magukat a lakosokat is. Sok 
új kapcsolatot szereztem. Ha gond van, 
tudom, merre kell mennem! 

 
Bár még csak néhány hónapja történt a 

váltás, de azért felteszem a kérdést, miben 
változott a munkád, amióta képviselő lettél?  

 
A 20. falunapon már a képviselő-testület 

tagjaként dolgoztam, árusítottam a támoga-
tói jegyeket, és tudtam segítséget szerezni a 
falunap előkészítéséhez, lebonyolításához. 
Külső bizottsági tagként is ugyanúgy adtak 
a véleményemre, mint most, hogy képvi-
selő lettem. Az változás, hogy a testületi 
üléseken is teljes jogú tagként szavazhatok 
az egyes döntések során. Az elmúlt 4 év 
során nagyon kevés alkalommal fordult 
elő, hogy nem tudtam részt venni a testületi 
ülésen. 

 
Korábbi terveid között szerepelt és fon-

tosnak tartottad: fejleszteni és karbantar-
tani a játszótereket, hogy a gyerekek jól 

érezzék magukat Szigetbecsén és minél 
előbb megismerjék egymást; barátságos kö-
zösséget létrehozni Szigetbecsén, amelybe 
minél több fiatal lenne bevonva; segíteni az 
itt élő idős embereket. Három korosztály, 
három jó gondolat. Mi valósult meg ezekből 
az utóbbi években?  

 
A játszótereken kötelezőek az éves fe-

lülvizsgálatok, igyekszünk elvégezni a kar-
bantartást és külső szakember véleményét 
kérve felülvizsgáljuk a játékok biztonságát. 
2023-ban már sor került egyes játékok cse-
réjére. A Balassi téri játszótér (2004. jún.) 
19 éves, az Erdősor utcai (2013. okt.) 10 
éves. Tervben van szép sorban kicserélni az 
összes régi játékot, évente két darabot. A fi-
atalokat is igyekszem bevonni a közösségi 
munkába pl. falutakarításba. 32 éves va-
gyok. A korban hozzám közel állók között 
sok ismerősöm van: kis százalékban, de se-
gítenek. Belátom, nagy az érdektelenség. 
Azt szóvá teszik, mi miért nincs, de ha van 
valamire, önkéntes munkára vagy prog-
ramra lehetőség, akkor meg nem jönnek el. 
De azért próbálkozni kell, hogy ne csak az 
internetes közösségi felületeken nyilvánít-
sák ki véleményüket, hanem személyesen 
is részt vegyenek a fiatalok a munkákban. 
Örülök, hogy annyi idős ember elismeri a 
munkámat Szigetbecsén! Kedvelnek, sze-
retnek. Sokat beszélgetünk, számíthatok a 
segítségükre: kapok jó tanácsokat, helytör-
téneti ismereteket és tájékozódási pontokat 
a munkámhoz. 

 
A mostani önkormányzati ciklusban a 

testületnek melyik eredményét, munkáját 
tartod a legsikeresebbnek? 

 
 Minden munkát sikeresnek érzek, mert 

tudomásom szerint a beadott pályázatok 
90–95%-át megnyertük. Ez a tény egy ilyen 
kis faluban, hogy ennyi pénzt sikerült meg-
szerezni, nagyon nagy teljesítmény.  

 
Mennyire jutott el a köztudatba, hogy 

már képviselőként dolgozol Szigetbecséért? 
Képviselőként hogyan viszonyul Hozzád a 
lakosság? Néhányan gratuláltak. Problémá-
val még nem kerestek fel, de szívesen állok 
rendelkezésére bárkinek. 

 
Jelenleg falugondnokként dolgozol köz-

ségünkben. Konkrétan mik tartoznak a fel-
adataid közé?  

 
Igen, a falu gondnokaként dolgozom, 

elég sokrétű a munkám. Az egyik fő feladat, 
hogy a közfoglalkoztatottakat kell koordi-

nálnom, feladatot adni nekik, felügyelni 
őket és velük dolgozni. Nélkülük nehe-
zebb lenne az én munkám is. Itt szeretném 
megköszönni a sok munkát, amivel segíte-
nek, és szebbé tudjuk tenni a falu! Ez nagy 
részben nekik is köszönhető. Emellett a 
fűnyírás, kaszálás, parkok rendbetétele, té-
liesítése, a rendezvényekre való felkészülés, 
kipakolás és elpakolás, azokon való részvé-
tel is a feladataim közé tartozik. Továbbá az 
összes önkormányzati tulajdonban lévő in-
gatlan karbantartása – kívül-belül egyaránt 
– a munkaköröm része. Szeretem ezt a 
munkát, sok emberrel tudok kapcsolatba 
kerülni, segíteni, ami képviselői munkámat 
is támogatja. 

 
Eredendően autószerelő és karosszéri-

alakatos végzettséged van. Korábban ter-
veid között szerepelt egyéb más képesítés, 
amelyet szerettél volna még tovább fejlesz-
teni. Sikerült? E végzettségek közül van, 
amelyik segíti a képviselői munkádat?  

 
Falugondnokként az önkormányzati 

eszközök használatához szükség volt gép-
kezelői és targoncavezetői ismeretekre. 
Közbiztonsági referens végzettségem is 
van. A munkahelyi tapasztalataim, az élet-
tapasztalatom, az emberekkel való kapcso-
lataim segítenek még a falugondnoki 
munkámban. Ezeket hasznosítom a képvi-
selői munkámban is. 

 
A falugondnoki feladatok mellett ma-

gánvállalkozásban kerti gépeket javítasz. 
Két szép kislány édesapja vagy, s most vár-
játok a harmadik gyermeket. Otthon is meg-
növekedtek a feladataid. Sikerül ezeket 
összeegyeztetni a munkád mellett a képvi-
selői munkával?  

 
Nehezen sikerül összeegyeztetni, nem 

számítottam ennyi hétvégi elfoglaltságra, de 
igyekszem.  

 
Még van egy év a következő választásig. 

Milyen terveid vannak a képviselői munká-
ban?  

 
Nem gondoltam, hogy végül még ebben 

a ciklusban képviselő leszek. Így különösen 
nagy terveim nincsenek az elkövetkezendő 
rövid időszakra. Fél év múlva, készülve a 
választásokra, ahol indulni szándékozom, 
már jobban tudok erre a kérdésre válaszolni. 

 
Kívánunk jó egészséget és kitartást a to-

vábbi munkavégzéshez! 
DÁ
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VOP_PLUSZ-4.3.1-22-2022-00001

A Széchenyi Programiroda
tanácsadói szolgáltatásainak bemutatása

A Széchenyi Programiroda Tanácsadó és Szolgáltató 
Nonprofit Kft (a továbbiakban: SZPI) a Miniszterelnök-
ség tulajdonában álló nonprofit tanácsadó társaságként 
évtizedes szakmai múlttal rendelkezik a hazai és euró-
pai uniós fejlesztési programok területén. Az SZPI 
országos hálózatán keresztül 2011 óta, jelenleg a 
VOP_PLUSZ-4.3.1-22-2022-00001 projekt keretében 
nyújt ingyenes, személyesen vagy online módon igény-

-
tatást a pályázni kívánó vagy már nyertes projekttel 

segíti az ügyfeleket a projektötlet kidolgozásától, a 
pályázat benyújtásán és a nyertes projekt szakmai és 
pénzügyi megvalósításán keresztül a projektzáráson át, 

SZPI szolgáltatásait az ügyfelek igénybe vehetik a 
GINOP Plusz, EFOP Plusz, KEHOP Plusz, DIMOP 
Plusz, TOP Plusz és IKOP Plusz operatív programok-
ban megjelent felhívásokkal kapcsolatban, de a tanács-

projektek szabályos és sikeres lezárását is.

Az SZPI tanácsadói nem végeznek projektmenedzs-
-

lósítóinak, lebonyolítóinak munkáját kiegészítve, 
helyben segítik a sikeres pályázást, valamint a hatékony 
és szabályos projektmegvalósítást. Az országos iroda-
hálózatban dolgozó tanácsadók egyedi igényekhez 
igazodva – személyesen a projektgazda székhelyén, a 
térségi irodáinkban, illetve online módon, ezen kívül 

tájékoztatást. 

Az SZPI szolgáltatásai mindenki számára könnyen és 
-

ország bármely területén.

az alábbi Facebook-oldalon olvashat: 
https://www.facebook.com/szechenyi.programiroda

-
dését, keresse az Önhöz legközelebbi irodát az SZPI 
honlapján (https://szpi.hu/irodakereso), a FAIRapp-ban 

•
• az EPTK-felület gyakorlati használatában való segítségnyújtás
• pályázat összeállításában és benyújtásában való segítségnyújtás
• -

ban) való segítségnyújtás
•
• szabályos projektadminisztráció támogatása
• tájékoztató és szakmai fórumok, rendezvények lebonyolítása
•
• -

struktúra és igény esetén tanácsadói segítség biztosítása az európai uniós pályázatokhoz)

Az SZPI tanácsadói hálózatának szolgáltatásai kiemelten:

Széchenyi Programiroda Nonprofit Kft.
1053 Budapest, Szép u. 2. IV. em.
E-mail: info@szpi.hu
Web: www.szpi.hu
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Beszélgetés Horák Hajnalkával, a magyar női  
ülőröplabda válogatott tagjával

2013. október 15-én a magyar női ülő-
röplabda-válogatott az előkelő 5. helyen 
végzett az olaszországi Európa-bajnoksá-
gon, Caorle városában, miután fantasztikus 
játékkal 3:0-ra legyőzte Horvátországot. A 
női szakág eddigi legnagyobb sikere ez, hisz 
először sikerült az első ötben zárni a kon-
tinensviadalon! Az EB-én 14 ország indult. 
A magyar női csapat egyik tagja Horák 
Hajnalka, szigetbecsei kötődésű játékos. 

Előzetesen egy kis sporttörténet. A moz-
gáskorlátozottak sportmozgalmának fejlő-
dését a második világháború utáni 
időszaktól számíthatjuk, amikor Angliában 
létrehoztak a háborús sérültek számára egy 
rehabilitációs intézetet, ahol a sportot kez-
detben a rehabilitáció eszközeként használ-
ták fel, később azonban már versenyeket is 
szerveztek. Már akkor létrejött az ülőröp-
labda, mely sportban alsó és/vagy felső 
végtag sérült sportolók versenyeznek. Ma-
gyarországon 1929-től származtatható a 
mozgáskorlátozottak sportja, már akkor fel-
ismerték a sport rehabilitációs értékét és 
embert formáló erejét. 1970-ben alakították 
meg a mozgáskorlátozottak Halassy Olivér-
ről, a lábszáramputált kétszeres olimpiai 

bajnokról elnevezett Sportegyesületét, 
melyben az első sportágak között volt az 
ülőröplabda. Magyarországon először moz-
gáskorlátozottak számára világbajnokságot 
1986-ban az ülőröplabda sportágban Pécs 
városában rendezték meg. A Magyar Para-
limpiai Bizottságot 1997-ben hozták létre. 

Hajni, szigetbecsei születésű vagy, itt 
jártál általános iskolába, a szüleid ma is itt 
élnek. Sportoltál iskolás korodban?  

A Szigetbecsei Általános Iskolában Edit 
nénivel kezdtem el röplabdázni, a Ráckevei 
Ady Endre Gimnáziumban Levente tanár 
úrral folytattam. Benne voltam a gyermek 
és a felnőtt csapatban is. Abban az időben 
került a felnőtt csapat az NBII-be. Ez nagy 
dolog volt!  

Felnőve, kétgyermekes családanyaként 
is megmaradt életedben a sport valamilyen 
módon?  

Igen, bicikliztem, sétáltam, túraztam 
sokat és úsztam is. 

2023. áprilisában baleset ért, Szigetbe-
csén elütött egy jármű és az egyik lábad 
szétroncsolódott, combtól amputálni kellett. 
Milyen kérdéseken gondolkodtál ekkor?  

Sokan kérdezik, van-e bennem düh. 
Furcsa, de nincs. A baleset utáni órában 4-
5 ember végig ott volt mellettem – ismerős, 
ismeretlen is. A kórházban is sok becsei volt 
betegként. A betegek és az ő látogatóik is 
bejöttek hozzám. Jól esett a falumbeliek 
összetartása. Még mindig hálát és köszöne-
tet érzek! Ami történt, azt nem lehet meg-
változtatni. Annyi szeretetet kaptam…ez az, 
ami bennem van. A gondolataimban fel sem 
merült, hogy majd a műlábbal nem tudok 
menni. Mint kiderült, ez nem mindenkinek 
megy így. Látok videókat, látom, hogy a 
sorstársak túráznak, bicikliznek. Remélem, 
hogy még sok minden áll előttem! Már az 
elejétől segítettek ezek a gondolatok. A bal-
eset után még két hétig ott volt a roncsolt, 
végül elvérmérgeződött végtag, ami hatal-
mas, folyamatos fájdalmakat okozott. 
„Közúti mérgezés” volt a fertőzés oka. Ki 
kellett tenyészteni előbb a baktériumot, 
utána próbálták célzott antibiotikummal le-
küzdeni. Ennek ellenére a vérmérgezés 
csíkja is jól látszott. Orvostanhallgatók is 
ott voltak a műtét során, amit végig fotóz-
tak. Tanagyag lett a műtétemből. Ha meg-
marad a lábam, soha nem tudok ráállni. 
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Ha a fertőzés nem lett volna, nem biztos, 
hogy engedem levágni. De végül nem a mi 
döntésünk lett, hanem az orvosoké. A leg-
nehezebb az volt, hogyan mondjam el a 8 
és 9 éves gyermekeimnek, hogy levágták a 
lábamat. A családban ők reagáltak erre a 
legjobban: nekik mostanra természetes, 
hogy anya „robotlábas”. Az Európa Bajnok-
ság után szerettem volna a kórházi dolgo-
zóknak személyesen megköszönni a 
munkájukat, megmutatni, hogy vagyok, de 
sajnos, már nem volt hova visszamennem, 
mert megszüntették a baleseti osztályt, ösz-
szevonták más intézmény osztályával. 
Egyébként a kórházban tapasztalnom kel-
lett, hogy milyen hiányokkal küzdenek az 
ott dolgozók: lepedő, orvosi eszközök, oxi-
génpalack… 

Mik tudtak megtartani, építeni, tovább 
vinni?  

Főleg a gyerekeim…meg igazából a hit. 
Régen is jártam templomba. A kórházban 
megkaptam a betegek kenetét. Jó volt azzal 
az atyával beszélgetni, aki maga is frissen 
amputált lábú volt. Élőbbé vált a hitem. Itt-
hon volt értem mise is. Sok régi barátom be-
jött hozzám a kórházba. Erőt adott az is, 
hogy a bajtársaimnak példát tudtam mu-
tatni. 

Milyen volt a rehabilitáció folyamata?  
Már fekvőbetegként betanultam egy 

gyakorlatsort és gyógytornáztam napi 10-
15 percet. Szerencsém volt, hogy ismerős 
segítségével nem hazakerültem a kórház 
után, hanem egyből a rehabilitációs köz-
pontba. Ott napi 4 órában folytak a fejlesz-
tések: gyógytorna, a sérült lábat erősítő 
gyakorlatok és a seb gyógyulása után az 
úszás; kreatív foglalkozások: zene, rajz és 
képzőművészet. Itt már foglalkozott velünk 
pszichológus is. Szerintem pszichológusra 
már a kórházban is szükség lett volna.  

A paraszakágon belül miért épp ezt a 
sportot választottad?  

Az edzőteremben volt egy plakát, amin 
más sportágak mellett, az ülőröplabdát is 
reklámozták. A röplabda szeretete már kis-
gyerek koromban belém lett nevelve, így 
egyértelmű volt a választás. Egy fő szabály-
ban különbözik az ülőröplabda a röplabdá-
tól: itt a szervát is lehet sáncolni.  

 
Milyen csapatban játszol?  
A Mozdulj Sport Egyesület csapatába 

kerültem a toborzás által. Kéz nélkül vagy 
protézissel is szépen lehet röpizni.  

Milyen gyakran és hol van edzés?  
Hetente két este járok tömegközlekedés-

sel a Mozdulj SE sportcsarnokába (a HÉV-
ig visznek csak kocsival). Az EB-re 

felkészítő edzések augusztustól októberig, 
a versenyig, kéthetente hétvégente voltak. 

Fél évvel ezelőtt történt a baleset. A seb 
gyógyulása, a rehabilitáció, az új módon 
való járni tanulás, a testi és lelki megerő-
södés nem egy rövid folyamat. Hogy kerül-
tél ilyen gyorsan a magyar válogatottba?  

A mai, összeszokott válogatott csapat 
számára, akik általában emberhiánnyal küz-
denek, megkönnyebbülést jelentett, hogy 
vállaltam a felkészítő edzéseket, az utazást 
az edzésekre és így képessé váltam az EB-
re való kiutazásra. Röplabda tudásom és 
erőnlétem is megfelelt a kívánalmaknak. 
Pályára léptem és pontot is szereztem a csa-
patnak az EB-én.  

Milyen felelősséget jelent válogatottnak 
lenni?  

Magyarországot képviseltük nemcsak a 
versenyen, hanem a kisbuszba való beszál-
lástól az éremátadó ceremóniáig. Minden 
mozdulatunk nemcsak bennünket, hanem 
az országot is minősítette. Nyilván a legfon-
tosabb a játék!  

Milyen a csapathangulat, az összetartás?  
Az edzések során fontos a kitartás, a ter-

mészetes alázat, ami bennünk van. A csapat 
tagjainak a szenvedély is fontos, amivel 
nemcsak a röpit játsszák, hanem mindent 
ezzel a fantasztikus energiával visznek to-
vább. Többen duplán amputáltak a csapat-
ban. Egy kajak paralimpiai bajnok is a 
válogatott tagja. Rengeteget lehet tanulni 
tőlük. Más a csapatszellem, mint pl. a gimis 
versenyeimen. Együttérzés, egymás támoga-
tása, egy szívvel-lélekkel ott vagyunk, csak 
pozitív megerősítésekkel buzdítjuk egymást. 
Nem „megverjük” az ellenfelet, hanem meg-
oldjuk a feladatot. Pozitív dolgok, pozitív 
megközelítések. Nagyon kemény, fizikailag 
megerőltető munka volt az EB.  

Mit tudtál a csapat eddigi teljesítményé-
ről, mit gondoltatok, mire van esélyetek?  

A 6. hely volt eddig a legjobb eredmé-
nye a csapatnak. Az 5. helyet szerettük 
volna elérni. A régi tagok ismerték a többi 
csapatot, a jó játékosokat, a stratégiájukat. 
Meglepetés volt, hogy nem a lengyelekkel 
vívtunk az 5-6. helyért, hanem a horvátok-
kal, akiket egyszer már legyőztünk az idei 
EB során. 

Fizikai és mentális erőnlét hogyan hoz-
ható kedvező, versenyképes állapotba?  

Az edzéseken túl a fizikai erőnlétet 
megtámogatták a vitaminok, táplálék kiegé-
szítők és a csapat masszőre. Mentálisan 
pedig az erősített bennünket, hogy amikor 
nem volt verseny, akkor is együtt volt a csa-
pat, meccseket néztünk, stratégiákról be-
szélgettünk. Ami még jó volt, hogy az 

utolsó meccsek előtt zenét hallgatva, közö-
sen énekeltünk az öltözőben. Tudtuk, hogy 
az olaszok verhetetlenek. Nagyon szépen 
játszottunk együtt – nem omlottunk össze a 
vereség után.  

Milyen pozíciód van a csapatban?  
A kosárérintésem a legjobb. Úgy néz ki, 

hogy jó feladó válhat belőlem.  
A játék során mik az erősségeid?  
A régi röpis tapasztalatok segítettek. 

Szépen tudok érinteni alkarral, kosárral. De 
ez más mozgáskultúra. A padlón kell lenni 
a kéznek a támaszkodás, a mozgás miatt. A 
régi beidegződött mozgást le kellett vet-
kőzni és az újat megtalálni. 

Mit jelent számodra ez az eredmény?  
Nagyon örülök ennek az eredménynek. 

Nagyon várom a 2 év múlva megrendezésre 
kerülő norvég EB-t. Ez egy olyan mérce, 
amit tartani kell.  

Mit szólsz a férfi csapat bravúros 9. he-
lyezéséhez, akik az előző Eb-hez képest két 
helyet léptek előre?  

Most ismertem meg a férfi csapatot. 
Klassz, összetartó csapat, akik a végsőkig 
harcoltak. Szinte minden meccset öt szettig 
játszottak és sok meccsük volt, ami pár 
ponton múlt, hogy nem ők nyerték meg. 
Fantasztikus játékkal játszották végig az 
egész EB-t.  

A családod mennyire támogatja az 
élsportot?  

Támogatnak. A gyerekek és a férjem is 
kijöttek szurkolni. Hihetetlen élmény volt 
nekik is, amikor a magyar férfiválogatott ott 
szurkolt a női csapatnak, hogy „Hajrá, ma-
gyarok!”  

Mik a további céljaid a sporttal?  
A korábbi aktív, sportos életvitel után 

nagy űr keletkezett az amputálás következ-
tében. Ezt az űrt tölti be, hogy ülőröplabda 
edzésre járok Budapestre, edzőterembe 
járok erősíteni Ráckevére és otthon is napi 
szinten edzek. Ez az aktivitás nem éri el a 
baleset előttit, de fontos, hogy az izmaimat, 
a mozgásomat, a fizikai testemet karban 
tartsam felkészülve a megváltozott élet-
emre, az elkövetkezendő versenyekre és a 
további kihívásokra. Teljesen új nehézségek 
elé állít ez az élet, de a körülöttem élők re-
akciói nagyrészt pozitívak. Új emberekkel, 
új lehetőségekkel ismerkedtem meg. Remé-
lem, hogy a további nehézségeket is meg 
tudom majd „lépni”! Köszönöm mindenki-
nek a sok pozitív gondolatot és minden apró 
szót, amely segített a felépülésben! 

Köszönjük a beszélgetést, további sike-
reket kívánunk! 

DÁ
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Ráckevei Rendőrkapitányság 2023. évi bűnmegelőzési  
tevékenysége

A Ráckevei Rendőrkapitányság ille-
tékességi területén található Érdi 
SzC Kiskunlacházi Technikum és 

Szakképző Iskola diákjai részére tartottunk 
rendőrségi bemutatót, hogy minél közelebb 
vigyük hozzájuk hivatásunkat. A rendezvé-
nyen a közlekedésrendészeti kollégák be-
mutatták a sebességmérő készüléket, annak 
működését, sőt, „letraffizták” a vállalkozó 
diákokat – megmérték futási sebességüket. 
A bűnügyi technikus drón készüléket vitt 
magával, illetve rendőrségi kutyakiképző 
tartott két kutyával bemutatót. A közrend-
védelmi osztály állományának tagjai a rend-
szeresített fegyverek egy részét, illetve a 
védőfelszereléseket mutatták be. A tanintéz-
ményben a 2023/2024-es tanévben két he-
tente, a korosztályhoz igazított témában 
bűnmegelőzési előadásokat tartunk. 
 

Minden tanév végére nyílt napot szer-
vezünk a Ráckevei Rendőrkapitányság 
épületében, pályaorientációs iskolai prog-
ramokon veszünk részt, illetve felkérésre 
az aktuális jogsértésekről tartunk tájékoz-
tató jellegű előadást a tanintézmények-
ben, a veszélyekre felhívjuk a diákok 
figyelmét. 

 
A nagyszámú kerékpárosok biztonsága, 

illetve a vagyonvédelem érdekében és nem 
utolsó sorban a kerékpárlopás visszaszorí-
tását megcélozva a nyári időszakban Bike-
safe programsorozatot indítottunk – a 
Csónakos Piacon minden szerdán 8 és 11 
óra között az érdeklődők rendelkezésére áll-

tunk. A program eredményessége folytatást 
igényel, ezért a 2024. év tavaszától válto-
zatlan helyszínen és időszakban továbbra is 
lehetőség lesz a kerékpárok regisztrációjára. 
A rendőrkapitányság illetékességi területére 
szervezett programok többségén részt ve-
szünk, ahol szintén regisztrálhatók a kerék-

párok, erről külön szóróanyagon tájékoztat-
juk a lakosságot. 

 
A Ráckevei Rendőrkapitányság az Ál-

latok Világnapja alkalmából a 2023. évben 
együttműködést indított a Kiskunlacháza-
Bankháza területén található EBSEGÉLY 
elnevezésű cica és kutya menhely, valamint 
az Állatvédelmi Témahétre regisztrált tan-
intézmények között. Az érintett tanintézmé-
nyekben a program részeként a Ráckevei 
Rendőrkapitányság bűnmegelőzési elő-
adója tartott előadást a felelős állattartásról, 
az állatokkal kapcsolatban elkövethető jog-
sértésekről és a segítő magatartásról, majd 
a menhely vezetője és segítői mutatták be 
két mentett kutyusukat. A gyerekek nagy 
szeretettel fogadták az előadókat. Az 
együttműködést hagyományteremtésnek 
szánjuk és a rendőrkapitányság illetékességi 
területén található valamennyi tanintéz-
ményt ösztönözni kívánjuk, regisztráljon a 
Témahétre, mert számos kutatás eredménye 
igazolta már, hogy az ember-, és az állat-
bántalmazás szorosan összefügg. Védd az 
állatot – védd az embert! 

Horváth Ágnes  
r. zászlós bűnmegelőzési előadó  

Ráckevei Rendőrkapitányság 
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RÁCKEVEI RENDŐRKAPITÁNYSÁG 
 

Soha ne válaszoljon 
olyan szöveges 

üzenetekre, amiben 
PIN kódot, online 

banki jelszót 
vagy más bizalmas 

adatot kérnek! 

Ha  
Végrehajtó Iroda 

nevében keresik Önt, 
és nagy összegű 
tartozás azonnali 
végrehajtásának 

elkerülése érdekében 
pénz átutalásra kérik. 

 
 

Legyen személyes 
kapcsolata 

a céghez, aminek 
rendszeresen 
utalást intéz! 

 
Vásárláskor ne 

hagyja felügyelet 
nélkül táskáját a 

bevásárló 
kocsiban! 

 
A gépjárművet  

elhagyást követően 
minden esetben 
zárja le, abban 

táskát, értéket ne 
hagyjon! 

 

 

Ha lehet, válassza 
a SZEMÉLYES 

ÁTVÉTELT! 

 
 

Ha kifizet egy 
számlát, küldjön 

róla 
e-mailt a 

címzettnek!  

Ellenőrizze 
 a hitelezőktől 

érkező kéréseket, 
különösen 

ha a bankszámlájuk 
megváltoztatásáról 

tájékoztatnak! 

Online piactéren 
ELLENŐRIZZE 

az eladót 
(visszajelzések, 
közzétett adatok 

alapján)! 

https://kiberpajzs.hu 
SOHA NE ADJON 
MEG személyes és 

banki adatokat! 
(Kizárólag 
személyes 

ügyintézés során) 

 
 

Bankkártyaadatait 
csak a bank online 

fizetésre 
létrehozott oldalán 

adja meg! 

 
Online vásárlás 

előtt ellenőrizze az 
oldal URL-jét, 
hogy valóban 

megfelelő 
helyen jár-e! 

 
Győződjön meg  

a fizetési 
kérés 

jogosságáról! 

Csak  
a rendeléshez 

szükséges saját 
adatokat adjon meg: 
név, számlázási és 

szállítási cím, 
telefonszám, email 

cím. 

Online vásárlás 
esetén nézzen 

utána a webáruház 
értékelésének az 

interneten! 

Online vásárlás 
esetén 

legbiztonságosabb 
fizetés az 
utánvétes  

fizetés. 

Kéretlen 
emailben , sms-

ben szereplő 
linkre soha ne 
kattintson rá! 

Felhasználói 
fiókjai 

védelmében 
minden oldalon 

másik jelszót 
használjon! 

 A lakóhelye 
elhagyásakor 

minden esetben 
zárja be az 
ablakokat, 

ajtókat! 

Internetbankolásra 
a bank 

applikációját 
használja! 

Ha úgy érzi csaló 
üzenetre válaszolt, 

megadta banki 
adatait, azonnal 

értesítse a bankját 
és a 112-t!! 

Veszélyes Netflix-
lehúzás terjed! 

Ne kattintsanak a 
csatolt linkre, 

azonnal töröljék az 
ilyen üzeneteket! 

Meghívó  
Nyugdíjas farsangra  

 
Szigetbecse Község Önkormányzata tisztelettel 
meghívja községünk nyugdíjas korú lakóit a sziget-
becsei Petőfi Sándor Közösségi Színtérés Könyv-
tárban megrendezendő Nyugdíjas farsangra  

2024. február 12. (hétfő) 17.00 órára!

Meghívó Meghívó   
Március 15-i ünnepségreMárcius 15-i ünnepségre

Meghívó iskolai farsangra Meghívó iskolai farsangra   
Szeretettel várunk minden kedves érdeklődőt a Szeretettel várunk minden kedves érdeklődőt a   

Szigetbecsei Általános Iskola farsangjára, melyet Szigetbecsei Általános Iskola farsangjára, melyet   
2024. február 10-én szombaton 15 órakor2024. február 10-én szombaton 15 órakor  

rendezünk meg!rendezünk meg!

Szigetbecse Község Önkormányzata tisztelettel 
meghívja Önt és családját  

2024. március 14. (csütörtök) 18.00 órára  
a szigetbecsei Petőfi Sándor Közösségi Színtér  

és Könyvtárba

az 1848/49-es forradalom és szabadságharcaz 1848/49-es forradalom és szabadságharc  
tiszteletére rendezett ünnepségre!tiszteletére rendezett ünnepségre!
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KL Színház Alaine - Ideje a meghalásnak 
c. előadására invitáljuk kedves Nézőinket a 
szigetbecsei Petőfi Sándor Közösségi Szín-
tér és Könyvtárba! Az előadás, melyet a 

Déryné Program és Szigetbecse Község Ön-
kormányzata támogat, ingyenes, de előzete-
sen jelentkezni kell rá a becsei könyvtárban 
vagy a kulturkoz@szigetbecse.hu címen. 

„Pedig azt biztosan érzem, hogy még 
mindig nő vagyok. Sőt, amire eddig soha 
nem figyeltem, most jobban meglátom, ha 
egy férfi közeledik hozzám, másként fog 
kezet, vagy valami másból. Humoros, hogy 
nyolcvan felett ez lehetséges. De ritkán 
gondolok bele, pláne nyolcvanhárom után." 
Egy huszonéves színésznő és egy nyolcva-
néves báb. Ötvenpercnyi megrázóan egy-
szerű közlés az elkerülhetetlenről. Mert 
mindennek rendelt ideje van. A meghalás-
nak is.” 

Polcz Alaine szövegei, Karády Katalin 
dalai, valamint egy különleges művészi 
forma a drámai színház, a táncművészet és a 
bábos műfaj határán, Markó-Valentyik Anna 
szólóelőadásában. Az előadásban elhangzó 
dalok szerzői: Bródy Tamás, Buday Dénes, 
G. Dénes György, Rákosi János. Rendező-
koreográfus: Ladányi Andrea (Liszt-, Haran-
gozó- és Kossuth-díjas, érdemes művész). 
Produkciós vezető: Markó Róbert.  

Szeretettel várunk mindenkit! 

2023. január 24. szerda 17 órára 

„Olyan szegény senki nem lehet, hogy ne le-
gyen egy mosolya, jó szava mások szá-
mára.” 

A szerző eddig megjelent művei: 

•  Nánai vadvirágok, történetek a szü-
lőfalumból (2020) 

•  Tisza menti vadvirágok, Dél-hevesi 
történetek a gyerek- és ifjúkoromból 
(2021) 

•  Nánai dekameron (2022) Pikáns, 
pajzán történetek. Hisz bármilyen sze-
mérmes volt is a gyerekkor világa, 
csak rengeteg gyerek volt a faluban - 
és egy sem a répaföldön termett. 

•  Nánaik Pesten (2023) Egy vidéki 
srác Pestre kerülve éli a városi életet, 
de vitte magával a szülői házból és a 
falujából kapott útravalót. Aztán hogy 
a családja is a fővárosba költözött, jött 
velük a szülőfalu is. Nánaiak Pesten!  

Helyszín: Petőfi Sándor Közösségi Színtér 
és Könyvtár Szigetbecse, Makádi út 43. 

Szeretettel várunk mindenkit!

Meghívó író-olvasó  
találkozóra Berényi 
Lászlóval a Magyar  
Kultúra napja alkalmából

Meghívó színházi előadásra 2023. február 2. péntek 17 órára
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Híreinkről, programokról többet és részletesebben a www.szigetbecse.hu weboldalon olvasható 
Következő lapzárta: 2024. március 20. 

Kiadja Szigetbecse Képviselő-testülete  •  Felelős szerkesztő: Deminger Ágnes  •  Felelős kiadó: Szigetbecse jegyzője 
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Megjelenik: háromhavonta

Szigetbecse háziorvos rendelési idő  
2023. december 4-től  

 
 
    Hétfő:           7:30 -10:00     dr. Berta Beatrix  
    Kedd:           8:00 -11:00     dr. Zombori Gábor László 
    Szerda:         8:30 -11:00     dr. Pataki Márta 
    Csütörtök:    7:30 -10:00     dr. Papp Botond Eörs 
    Péntek:      13:00 - 15:30     dr. Finszter Zoltán

Orvos asszisztens elérhetősége:   
06 30 249 3216

Anyakönyvi hírek

Turi Attila Sándor       2023.09.14.   Turi Attila – Kunvári  
Adriána gyermeke 

Répás Hunor               2023.10.17.   Répás Balázs – 
Bak Alíz gyermeke 

Kasztel Ádám Hunor   2023.11.13.   Kasztel Balázs – 
Rózsa Noémi Szandra 
gyermeke 

Pallinger Viola             2023.11.17.    Pallinger Alexander – 
Kovács Lia gyermeke 

Viski Nándor                2023.11.17.   Viski Sándor – Papsity 
Flóra gyermeke

Posta Alexandra és Lengyel Róbert 2023. november 25. 

Illés Béla                                    1962. 12. 22. – 2023. 10. 05. 

Bartal Lajos                               1937. 08. 06. – 2023. 10. 10. 

Szabó Gyuláné  
           szül. Bábel Gizella         1944. 10. 21. – 2023. 10. 26. 

Szalánczy Jánosné  
           szül. Ács Katalin             1946. 08. 20. – 2023. 11. 17.  

Nagy Sándorné  
           szül. Csordás Ilona         1932. 07. 17. – 2023. 11. 17. 

Schvarczenberger Imre Istvánné  
           szül. Varga Margit          1932. 11. 07. – 2023. 11. 29.

Elhunytak

Születések

Házasságkötések

Tájékoztató háziorvosi ügyelet 
2024. évi változásáról 

 
Az Országgyűlés által 2022. decemberé-
ben elfogadott törvénynek megfelelően 
2024 tavaszáig fokozatosan és a terv sze-
rint zajlik az új, egységes ügyeleti rendszer 
bevezetése egységes, két elemből álló, be-
tegközpontú rendszerrel: háziorvosi ügye-
leti rendeléssel és sürgősségi ügyelettel 

minden rászoruló számára. Az új ügyeleti rendszerben a szol-
gáltatók helyett a Mentőszolgálat és a háziorvosok együttesen 
fogják az ügyeletet ellátni.  

A háziorvosoknak kötelezően teljesítendő ügyeleti óraszáma 
havonta 2×6 óra. Pest vármegye várható csatlakozási idő-
pontja az egységes alapellátási rendszerhez: 2024.02.01. A 
tervek szerint Pest vármegyében 52 település helyett 18-ban lesz 
ügyelet: ezen belül is 12 helyen ügyeleti központ, ahonnan au-
tóval is ki tudnak vonulni házhoz, 6 helyen pedig csak ügyeleti 
pont, ahol a rendelőben tudnak segíteni.  

A jelenlegi előzetes tervek szerint Ráckevén ügyeleti pont 
lesz. Az egységes alapellátási ügyeleti rendszer telefonszáma 
felnőttek és gyermekek esetében is egységesen: 1830. Ha 
nincs vészhelyzet és enyhe az eset a koordinátor megítélése sze-
rint, akkor kapcsol egy szakorvost, aki telefonos segítséget fog 
nyújtani.  

Ha úgy gondolja a koordinátor, hogy ügyeleti ellátásra lesz 
szükség, akkor vagy javasolják, hogy hova menjen be a beteg 
vagy kiküldenek egy ügyeleti autót a helyszínre. Ha ennél is ko-
molyabbnak ítéli meg a helyzetet, akkor a koordinátor felveszi 
a kapcsolatot a mentőszolgálattal, akik mentőautót fognak kül-
denek. Bővebb tájékoztatás itt érhető el:  

https://www.mentok.hu/ ugyelet/  
A Szigetbecsét érintő változásokról részletesen később nyúj-

tunk tájékoztatást.
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Az André Kertész Emlékmúzeum 
és a Faluház az őszi-téli idő-
szakra bezárt, de előzetes be-

jelentkezéssel hétköznap látogatható. A 
szigetbecsei templom védőszentje Szent Mi-
hály arkangyal. Búcsúnapja szept. 29-én van. 
Immáron 3. alkalommal október elsején, va-
sárnap tartottuk meg a régi becsei búcsúk 
emlékére a régi, sokaknak hiányzó búcsúi 
népünnepély (árusok és mutatványosok) he-
lyett a Mihály napi sokadalom c. önkor-
mányzati, közművelődési rendezvényünket, 
melynek főként hagyományőrző programjai 
leginkább a gyermekeket célozzák meg. Ezt 
megelőzte a szombat esti búcsúi bál a Szi-
getbecse SE szervezésében. Vasárnap volt 
hagyományos körhinta és dodzsem is, de a 
Moccantó népi játszótér is sok gyermeket 
vonzott. Ők is már „hagyománnyá” váltak 
nálunk, mert 3. alkalommal vannak jelen 
rendezvényünkön. Újdonság volt a szigetúj-
falui Yart Fajáték játszóháza. A gyermekeket 
egész délután kézműves udvar várta a Becsei 
dekupázs klub, a Szöszmötölő és a Vidám 
fonalak közreműködésével. Tematikusan az 
ősz, a termés, a betakarítás mentén készítet-
tek dekorációkat. Nagy siker volt, sokan 
megnézték a DOGFIT Kutyakedvelők 
Sportegyesülete Ráckevei Szervezetének ku-
tyás bemutatóját. Az Áldás Együttes zenés-
táncos játékra hívta a gyerekeket és a 
felnőtteket. Vidám zenéjükkel, énekükkel az 
őszről, szüretről és a pásztoréletről mutattak 
be színes ízelítőt. Sajnos, a mi közönségünk 
inkább másutt állt sort. Sokan kihagyták ezt 

az igazán jó népzenét. Három kiállítás is 
várta ezen a napon a felnőtt látogatókat. 
Nyitva volt az André Kertész Emlékmúzeum 
és Nógrádi Kiss Magdolna fotókiállítása, a 
Tó-kilátóban a „Falunap 2003-2022” c. kiál-
lítás és a becsei könyvtár is vitt ki a térre egy 
sátras könyvkiállítást az ehető vadontermő 

növényekről. A Vadvirág Major állatsimoga-
tóval kedveskedett a sokadalom közönségé-
nek. Hoztak kígyót, tengeri malacot, görényt, 
nyulat és lámát is. A játszótéren a játék mel-
lett őszi növény csere-bere folyt a rendez-
vény ideje alatt: ingyen hozták-vitték a 
növényeket a kertbarátok. Az önkormányzat 
dolgozói mellett sok önkéntes, köztük 17 fő 
közöségi szolgálatos diák is segített a prog-
ramok lebonyolításában. 

Ahogy a kultúrházunk hivatalos meg-
nevezése „közösségi színtér” (ami nem mi-
nősül önálló intézménynek), a könyvtárunk 
neve sem „könyvtár” valójában, hanem 
„könyvtári, információs és közösségi hely” 
- a legkisebb testvér a könyvtári közgyűjte-
mények között. Éppen ezért nagy dolog or-
szágos eseményben részt venni. Ilyen volt 
október 1-5-e között az Országos Könyvtári 
Napok, amire 4 programmal készültünk. A 
Mihály napi sokadalomra kitelepült sátoros 
könyvkiállítás volt az első. Papírszínházi 
mesére és kézműveskedni jöttek a Tóparti 
Óvoda Katica csoportba járó ovisai. Mese-
terápiás foglalkozáson vettek részt a Sziget-
becsei Általános Iskola 5. osztályos tanulói. 
Újdonságként csatlakoztunk egy szintén or-
szágos kezdeményezéshez, a KönyvtárMo-
zihoz, aminek keretein belül jogtisztán 
vetíthetünk magyar filmeket. Az első alka-

Hírek a Szigetbecse Kultúr közbőlHírek a Szigetbecse Kultúr közből
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lomra nem sokan jöttek, pedig milyen más 
projektorral kivetítve nézni egy filmet, mint 
egy képernyőn! Volt még egy országos vo-
natkozású könyvtári esemény: november 
29-én részt vettem a Könyvtárellátási Szol-
gáltató Rendszer (melyhez Szigetbecse 
nemrégiben csatlakozott) 10 éves jubileumi 
összejövetelén a Hamvas Béla Pest Megyei 
Könyvtárban Szentendrén. Ez alkalomból 
megjelent egy kis füzet, melyben örömömre 
Szigetbecse is szerepel az Országos Könyv-
tári Napok szigetbecsei rendezvényeivel, 
egy könyvtárfotóval és egy író-olvasó talál-
kozó fotójával. A könyvtár berendezésében 
történt egy kis fejlesztés: egy szekrényke 
került a nyomtató alá, egy kis polc az ablak 
alá a sokasodó iratoknak és egy bábtartó áll-
vány a polc oldalára. Évszakonként színesíti 
a község buszmegállóit a „Buszmegállóver-
sek”. Idén ősszel és télen a Szigetbecsén élő 
Fövényi Sándor őszi és téli, Szigetbecséhez 
kapcsolódó sorait olvashattuk. A könyvtár 
szervezésében jött vidám műsorával Sziget-
becsére Ribizli bohóc, aki az Idősek napján 
szórakoztatta a kedves közönséget. Könyv-
tárunk ünnepi díszítéséről szóló fotóival 
vettünk részt Telegdi Ágnes írónő netes 
“szépségversenyén”. Közel 100 könyvtár 
méreti meg magát adventkor évek óta ezen 
a kedves versenyen, gyönyörködünk, ötletet 
merítünk egymás alkotásaiból. A Szigetbe-
cse Község Önkormányzata által ajándéko-

zott 5000,- Ft értékű karácsonyi kártyákat 
novemberben a könyvtárban lehetett át-
venni a szigetbecsei lakcímmel rendelkező 
öregségi nyugdíjasoknak és a kisgyerekes 
családoknak. 

Ősszel folytatódott a szakköri, „kiskö-
zösségi” élet a Petőfi Sándor Közösségi 
Színtér és Könyvtárban. A Vidám fonalak 
közreműködésével vezetett makramé szak-

körünkkel pályáztunk a Nemzeti Művelő-
dési Intézetnél az ún. „aszakköri” címre, így 
20 alkalomra biztosítottá vált az anyag, 
amivel dolgozhatunk. Újdonság a gyertya-
készítő „aszakkör” (szintén 20 alkalomra 
elegendő anyagot kaptunk). Egy közösségi 
színtér max. 2 „aszakkörre” pályázhat, mi 
ezt megtettük. A környéken legközelebb 
Bugyin és Halásztelken van hasonló kezde-
ményezés. Az „aszakkörök” foglalkozásai-
nak fele, 10-10 alkalom már lezajlott, szép 
alkotások születtek (fotók folyamatosan lát-
hatók a Szigetbecse Kultúr köz facebook ol-
dalon). A következő fél év során még lesz 
10-10 alkalom, s utána faluházi kiállításon 
mutatjuk be az egész éves munkát. 
Gymstick edzéseket tart Szabó Tímea. To-
vábbra is szeretettel várják az új jelentkező-
ket! Éljünk a lehetőséggel! A Szigetbecsei 
dekupázs klub havonta tartja foglalkozásait 
Ádám Valéria vezetésével, aki ezt mondta: 
„Nagyon örültem, hogy az adventi időszak-
ban a régi vendégeim mellé, új alkotni 
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vágyó vendégek is csatlakoztak a csoport-
hoz. Külön öröm számomra, ha nagymama 
vagy a szülő a gyerekekkel együtt töltik a 
klubban az idejüket. Jövőre folytatjuk a szo-
kásos időpontban a foglalkozásokat, tele va-
gyok ötletekkel, mindig nagyon várom, 
hogy kinek milyen egyedi szépség kerül ki 

a kezei közül. Mert alkotni jó, de együtt al-
kotni még jobb!” A szakkörök jövőre átköl-
töznek a régi óvoda épületébe, ahol 
nagyobb, kényelmesebb helyen tudják tevé-
kenységüket folytatni. 

Felnőtt és gyermek csoportokat is fogad-
tam falusétára és mese- és könyvtári foglal-
kozásra. Ősszel szeretettel hívtam 
vendégségbe a Tóparti Óvoda dolgozóit: 
textil tököcskéket varrtunk és falevelet ne-
mezeltünk. A polgármesteri hivatal dolgozó-
ival pedig decemberben gyertyázni fogunk. 

Decemberben újra adventi ablakkalen-
dáriumot és ablakvadászatot hirdettünk. 
Köszönjük a Díszítők munkáját és a Becsei 
dekupázs klub által készített kis ajándéko-
kat! Várjuk az ablakvadászok fotóit! 

A Hagyományok Házában tavaly ne-
meztanfolyamon vehettem részt a Nemzeti 
Művelődési Intézet támogatásával. Idén is 
kihasználtam a lehetőséget, s mivel Sziget-
becsén hagyománya volt a csuhétárgyak 
készítésének, így csuhétárgy készítő tan-
folyamra jelentkeztem, hogy jövőre csuhé 
„aszakkörre” pályázzunk ill. ennek a tudás-
nak a tájházi foglalkozásokon is hasznát 
tudom majd venni s át tudom adni. Szeret-
tem volna cikket írni róla ill. a záródolgo-
zatomban szerepeltetni Schvarczenberger 
Imre Istvánné sz. Varga Margit néni csuhé-
feldolgozó tevékenységét, meg is beszél-
tük, hogy majd találkozunk, de sajnos, erre 
már nem kerülhetett sor. 91 éves korában 
eltávozott. Nyugodjon békében! 

Szigetbecse Község Önkormányzata a 
közművelődési élet terén is csatlakozott egy 
országos kezdeményezéshez, a Nemzeti 
Művelődési Intézet által koordinált Térségi 
Kulturális Programhoz, melynek során 
országos intézmények kulturális szolgálta-
tásait, színvonalas programjait hozzák 
helybe ingyen. Szigetbecse már az elején 
szépen bemutatkozott, mert a facebookon 
közzétett hosszú kérdőívet sokan kitöltöt-
ték. Köszönet érte! Sőt, a Magyar Nemzeti 
Múzeum által biztosított két programot. 
(A Magyar Nemzet Kincsei és a Múzeum a 
Közösségeknél c. program 3 alkalmát) már 
meg is nyertünk! A dátumok még nincsenek 
egyeztetve. Kérjük, figyeljék a plakátokat, 
FB bejegyzéseket! 

Megköszönöm mindazok munkáját, 
akik a 2023-ban segítségemre voltak a 
programok megvalósításában, részt vettek 
azokon vagy hírül vitték másoknak! Áldott 
ünnepet és boldog új évet kívánok!  

Deminger Ágnes
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Decemberi programok Szigetbecsén
2023 adventi időszakában községünk lako-
sait gazdag programkínálat várta. Időrend-
ben: ablakvadászat a közösségi színtér 
szervezésében (december 1 – 23.), adventi 
ünnepség a Szigetbecse Községért Közala-

pítvány és Szigetbecse Község Önkor-
mányzata szervezésében (december 2.), a 
Mikulás ellátogatott a Futrinka Cuk-
rászdába (december 6.) és a Vadvirág 
Majorba (december 9.), adventi foglalko-

zásokat tartottak a Becsei dekupázs klub-
ban, a makramé és a gyertyakészítő szak-
körökben, Mikulás bálba invitált az 
önkormányzat (december 9.).  
További programok: 
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Az előző évek szokásaihoz hűen 
idén sem maradt el az immár 
hagyománynak számító ad-

venti ünnepség falunkban, melyet Szigetbe-
cse Község Önkormányzata és a 
Szigetbecse Községért Közalapítvány ren-
dezett meg 2023. december 2-án, szomba-
ton. Ez a kis közösség büszke lehet arra, 
hogy hosszú évek óta közösen ünnepli az 
adventi időszak kezdetét, mely a kará-
csonyra való lelki felkészülés, a várakozás, 
a reménység ideje. 

A szakadó eső ellenére is többen kiláto-
gattak a rendezvényre, melyről természete-
sen a Mikulás sem hiányozhatott. A 
tiszteletére rendezett jótékony Mikulás-
futástól sem tántorodtak el a futni szándé-
kozók. A Csiribiri mazsorett csoport két 
tagjának segítségével végzett bemelegítést 
követően 19 gyermek és 2 felnőtt állt a rajt-
hoz. A futás nevezési díját pedig a helyi is-
kolának és óvodának ajánlották fel a 
szervezők. A három kategória győztesei a 
Becsei Vendéglő jóvoltából vehették át ju-
talmukat.  

Ezt követően Pilczinger Zsolt vezetésé-
vel a Szigetbecsei Általános Iskola ének-
kara invitálta közös éneklésre a 
jelenlévőket, megalapozva az ünnepi han-
gulatot. Sósné Michélisz Edina polgármes-
ter asszony ünnepi köszöntőjét követően a 
legkisebbek szerepeltek. A Szigetbecsei Tó-
parti Óvodások Mókus csoportja ünnepi 
műsorát hóembernek öltözve adta elő. Fel-
készítő pedagógusok Schneckné Bu-
kovszky Judit és Márta Andrásné voltak, a 
pedagógusok munkáját Wágnerné Ádám Il-
dikó és Grill Andrásné segítették. A katoli-
kus egyház képviseletében dr. Kallós Péter 

Adventi ünnepség és Mikulásfutás Szigetbecsén
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plébános úr, püspöki biztos ünnepi beszédét 
hallgathatták meg a jelenlévők. Az iskola 
első osztályosai Dobrocsiné Lolbert Niko-
lett osztályfőnökkel énekelték el ünnepi da-
lukat. Az idei műsort pedig Geier Ildikó 

előadó zárta csodás karácsonyi összeállítá-
sával. A rossz idő ellenére jó hangulatban 
zajlott a rendezvény, a forró italok fel-
melegítették a jelenlévőket, az éhséget 
pedig zsíros kenyérrel csillapíthatták. 

Az esemény alatt idén először a helyi 
termelők részvételével adventi vásár is volt, 
ahol finom süteményekkel, mézzel, aján-
dék- és dísztárgyakkal várták a helyi vállal-
kozók az érdeklődőket. Az egész délután 
megkoronázásaként megérkezett a várva-
várt Mikulásvonat, melyre felszállva a falu 
kivilágított épületeit, ablakait lehetett meg-
csodálni. Az utasokat az út végén a Becsei 
Vendéglő nyílt kapukkal várta, pizza szelet-
tel, meleg teával és a gyerekeknek külön 
meglepetés ajándékkal készültek. 

A rendezvény megvalósulása igazi csa-
patmunka volt, az Önkormányzat, az Ala-
pítvány és a Becsei Vendéglőn kívül 
köszönettel tartozunk Schmidt Mátyásnak 
és családjának, Grill Andrásnénak, a kép-
viselő-testület tagjainak, az óvoda és az 
ön kormányzat dolgozóinak, Bodor Attilá-
nak, Szűcs Sándornak, Fábián Teréziának, 
Kocsis Zsófiának, a műsorban szereplő 
gyermekek felkészítő pedagógusainak és 
minden kedves önkéntes segítőnek! 

Katona Mónika  
Szigetbecse Községért Közalapítvány  

kuratóriumi tagja
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